

**No. 25638. Multilateral**

PROTOCOL TO THE 1979 CONVENTION ON LONG-RANGE TRANSBOUNDARY AIR POLLUTION ON LONG-TERM FINANCING OF THE CO-OPERATIVE PROGRAMME FOR MONITORING AND EVALUATION OF THE LONG-RANGE TRANSMISSION OF AIR POLLUTANTS IN EUROPE (EMEP). GENEVA, 28 SEPTEMBER 1984 [*United Nations, Treaty Series, vol. 1491, I-25638.*]

WITHDRAWAL\*

**Russian Federation**

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 23 July 2024*

*Date of effect: 21 October 2024*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 23 July 2024*

\*No UNTS volume number has yet been determined for this record.

**N° 25638. Multilatéral**

PROTOCOLE À LA CONVENTION DE 1979 SUR LA POLLUTION ATMOSPHÉRIQUE TRANSFRONTIÈRE À LONGUE DISTANCE, RELATIF AU FINANCEMENT À LONG TERME DU PROGRAMME CONCERTÉ DE SURVEILLANCE CONTINUE ET D'ÉVALUATION DU TRANSPORT À LONGUE DISTANCE DES POLLUANTS ATMOSPHÉRIQUES EN EUROPE (EMEP). GENÈVE, 28 SEPTEMBRE 1984 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 1491, I-25638.*]

DÉNONCIATION\*

**Fédération de Russie**

*Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 23 juillet 2024*

*Date de prise d'effet : 21 octobre 2024*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 23 juillet 2024*

\*Le numéro de volume RTNU n'a pas encore été établi pour ce dossier.